
Referat styremøte FAU Bispehaugen
Tid: Onsdag 22. mai 2024 kl 18.00 - 20.00
Sted: Bispehaugen skole, lærerværelset
Deltagere: FAU-styret. (Hovedvalgt spør vara ved forfall. Vara kan møte ved ønske om å
holde seg orientert.) FAU-leder fra forrige år og eventuelt andre representanter.
Kommende møtedatoer: ?
Tilstede (trinn): Camilla (3.), Camilla (4.), Gunn (1.), Elling (2.), Merethe (5.), Susanne (6.),
Torstein (7.), Øystein (Rektor)

Saksliste

Nye saker nummereres fortløpende. Gamle saker som har en historikk fra tidligere, beholder
sine saksnumre.

● Valg av referent: Gunn Ingeborg Stø
● Godkjenning av møteinnkallelse

26.24 Runde rundt bordet- status ulike trinn
1. trinn:
- Opphøyet fotgjengerovergang ved skole: følges opp se pnkt. 29.24.
- Kort Spisepause, rekker barna å spise mat? Det kan vurderes å gi de
små barna lengre tid og flere pauser. Rektor tar dette med inn i
planlegging så det blir ivaretatt i henhold til retningslinjer

2.trinn:

-Stor glede over å ha fått åpnet rektors hage

3. trinn:

- SFOs Bispetalentenevar et vellykket opplegg,

- Spørsmål om sikkerheten rundt rektors hage

4. trinn:
Lærerbytte

5. trinn
Hakkebakkeskogen var veldig vellykket opplegg
Status miljø

6.trinn
Vårball – mobilfritt var vellykket
Fornøyd med at rektors hage er åpnet

7.trinn
Mobilfri har vært en god overgang
Status miljø
Rekordstort oppmøte i 17. mai tog for 7. trinn



27.24 Rektors hage - Barnas hage
Ønsket med redegjørelse for Sikkerhet og trygghet for barna

- Det har hovedsakelig vært stor glede rundt åpning av rektors
hage, det har kommet en bekymringsmelding rundt sikkerhet.

- Rektor informerer: Det er positivt for elevene å ha tilgang til
grøntareal og hage. I tillegg så vil det kunne være lettere å få
naturlig «gjennomstrømming» av publikum på kveldstid som
bidrar til flere øyne og tryggere her på kveldstid. Det har vært
et tilbakevendende problem med ildspåsettelse i området og
dette er også et forebyggende tiltak for å hindre dette. Ved å
åpne hagen ønsker skolen også å bidra til et bedre bomiljø i
nabolaget. At alle nå får tilgang til området vil øke sikkerheten
rundt skolen, som har hatt et tilbakevendende problem med
ildspåsettelse, og åpning av hagen er er forebyggende tiltak
for å forhindre slike hendelser

- Lekeplassinspektør fra Trondheim Kommune har vært innom
og godkjent hagen som lekeareal

- Det er satt i gang utbedringer av gjerdet
- FAU ser seg fornøyd med redegjørelsen og tiltakene som er

iverksatt

- Det vil jobbes med å få skolegården som et prioritert område
for Møllenbergprosjektet

28.24 Oppfølging av saker med rektor
- Skjermbruk - FAU har forespurt skolen om å lage en redegjørelse.

Rektor presenterte denne i møtet og den er også oversendt
skriftlig. Hovedtrekkene er: Smartboard brukes aktivt i alle
lærerrom til undervisning, fysiske pauser, rydding, felles belønning.
Skolen kommer til å ha en dialog i lærergruppa om totalt bruk av
skjerm i løpet av dagen (også hjemme).

- Dør inn til sokkel på førstetrinn er treg - status følges opp
- Rot i skolegården og lagring på toaletter i gymsalen er ryddet

- brolegginssteiner er ryddet, anleggsgartner bestilt

29.24 Trafikklys - FAU har undersøkt muligheten for å få trafikklys i krysset
Nonnegata/ Weidemannsveien. Det er Trondheim Parkering som er
ansvarlig for trafikksikkerhetstiltak. Det jobbes med et brev til Trondheim
Parkering der det bes om lysregulert fotgjengerovergang i Nonnegata.
En annen mulighet er opphøyd fortau.

30.24 Skolegårdsfest
5. juni, elevene starter kl. 12:00 den dagen. Betal det du vil bør være mer
synlig som vipps.

31.24 Natteravn i Nabolaget
Rosenborg skole starter opp Natteravn
Forslag: Bruker FAU-årsmøtet til å få noen fra Rosenborg til å informere
om opplegget, hvordan de gjør det, foreldreinnvolvering etc.



32.24 Besøk hos FAU Lilleby
Det planlegges møte med FAU Lilleby skole. Torstein tar kontakt med
leder i Lilleby FAU og avtaler tidspunkt.

33.24 Årsmøte forberedelse
Dato for årsmøte 24. september 2024
-Vi som sitter i FAU må kommunisere med lærerne om å sette av tid til
valg av FAU representant på foreldremøtene i august/september
- Områdeløft – Skolegård - invitere Møllenbergprosjektet til FAU
årsmøtet.

34.24 Eventuelt

Vil kantinen starte opp igjen? Nei, det er ikke økonomi til dette. Skolen
velger å prioritere midler til lærer

Bør skolen ha et eget «heiarop» som de kan rope i 17. mai-toget?

Ressurssituasjon på skolen; Skolen er pålagt sparetiltak fra Trondheim
kommune og må kutte 7 årsverk i år, antall elever påvirker også
skoleøkonomien.

Generelt

Inviter rektor til møter. Legg ut møtereferater fortløpende, og helst før neste møte. Legg
gjerne ut forhåndsvarsel av styremøter på FAUs og trinnenes Facebook-sider for å åpne
for innspill.


